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PROTOKÓŁ NR III/2021 

z III sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VI kadencji 

z dnia 20 kwietnia 2021 r. 

Rozpoczęcie: 9.00    Zakończenie: 9:55 

 

Obrady zdalnie – online. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady III sesji Rady Powiatu VI kadencji w 

2021 r. informując, iż sesja zwołana została na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 

r.  o samorządzie powiatowym (t. j. Dz.U. z 2020 r., poz. 920)  oraz art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia 2 

marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych                    

(t. j. Dz. U. z 2020 r., poz. 374 ze zm.). Następnie na podstawie telekonferencji online stwierdził, że w 

sesji uczestniczy 14 radnych – 1 nieobecny – Pan Z. Bojkowski. (zał. do protokołu).  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. Jednocześnie zapytał o 

uwagi. 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski przedstawił wniosek Zarządu Powiatu, dotyczący 

wprowadzenia do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie: 

- powołania Skarbnika Powiatu Nowodworskiego. 

9.02 – Radny T. Szczepański opuścił obrady 

Następnie Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

wprowadzeniem zmian do porządku obrad, dodatkowego projektu uchwały w sprawie: 

- powołania Skarbnika Powiatu Nowodworskiego. 

Głosowanie: 12 za, 1 nieobecny – Pan Z. Bojkowski, 1 nie brał udziału w głosowaniu – Pan T. 

Szczepański, (1 wstrzymał się – Pan H. Ząbek) 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad po zmianach i zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 1 nie brał udziału w głosowaniu – Pan T. Szczepański, 1 nieobecny – Pan Z. 

Bojkowski 

Porządek został przyjęty.  

2. Przyjęcie protokołu z sesji: II z dnia 19.03.2021 r. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady przypomniał, iż zgodnie z zapisami Statutu, protokół 

został wyłożony do wglądu w biurze rady. Jednocześnie zapytał: 
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Czy są uwagi do protokołu z sesji II z dnia 19.03.2021 r.? 

Nie wniesiono.  

Protokół został przyjęty.  

 

3. Odczytanie przez Radnego interpelacji i zapytań składanych na piśmie podczas sesji. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z obecnych Radnych składa 

interpelacje.   

Brak 

9.08. – Radny T. Szczepański wrócił 

4. Przedstawienie listy osób, którym zgodnie z Uchwałą Nr 11/2021 Zarządu Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim z dnia 9 lutego 2021 r. w sprawie przyznania Nagród Sportowych Powiatu 

Nowodworskiego, zostały przyznane Nagrody Sportowe Powiatu Nowodworskiego za 

osiągnięte wyniki sportowe w roku 2020. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady Przewodniczący Rady odczytał listę osób, którym 

zgodnie z Uchwałą Nr 11/2021 Zarządu Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim z dnia 9 lutego 2021 r. 

w sprawie przyznania Nagród Sportowych Powiatu Nowodworskiego, zostały przyznane Nagrody 

Sportowe Powiatu Nowodworskiego za osiągnięte wyniki sportowe w roku 2020. 

Informacja została przyjęta. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1 przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego programu współpracy Powiatu 

Nowodworskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2020 rok” – przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta Nowodworski (załącznik do 

protokołu) 

Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta Nowodworski, przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 14 za, 1 nieobecny – Pan Z. Bojkowski 

Uchwała została podjęta.  

5.2 zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2021 r. – przedstawia Pani Aleksandra 

Stryniewska, Skarbnik Powiatu (załącznik do protokołu) 
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Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie 

projektu uchwały. 

 

Pani Aleksandra Stryniewska, Skarbnik Powiatu przedstawiła uchwałę.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski, zapytał o wzrost kwoty na zadanie inwestycyjne 

pn.: „Budowa zabezpieczenia przedwypadkowego na drodze powiatowej nr 2345G w miejscowości 

Jazowa (bariery energochłonne)”? 

 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odpowiedział, iż planowane było wykonanie części 

zadania, okazało się jednak, iż koszt barier jest znacznie wyższy. Starosta podkreślił, iż planowana na 

wykonanie zadania kwota 30 tys. zł, stanowiłaby nieznaczący procent wykonania, stąd przedstawiona 

propozycja zwiększenia o kwotę 64 527,43 zł do łącznej kwoty 94 527,43 zł.   

 

Pan Henryk Ząbek, Radny zapytał, czy planowane są panele fotowoltaiczne na budynku starostwa, 

w ramach programu rewitalizacyjnego? 

 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odpowiedział, iż budynek starostwa wpisany jest do 

rejestru zabytków, w związku z czym każda zmiana wymaga uzgodnienia z konserwatorem zabytków. 

Starosta podkreślił, iż w ramach rewitalizacji nie jest przewidziana instalacja fotowoltaiczna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o inne uwagi, nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 1 nieobecny – Pan Z. Bojkowski (1 wstrzymał się – Pan H. Ząbek) 

Uchwała została podjęta.  

5.3  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2021-2040. – 

przedstawia Pani Aleksandra Stryniewska, Skarbnik Powiatu (załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie 

projektu uchwały. 

 

Pani Aleksandra Stryniewska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za, 1 nieobecny – Pan Z. Bojkowski (1 wstrzymał się – Pan H. Ząbek) 

Uchwała została podjęta.  

 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, złożył podziękowania Pani Aleksandrze Stryniewskiej, 

Skarbnikowi Powiatu za dotychczasową pracę, życząc sukcesów w dalszym życiu zawodowym.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski wraz z Radnymi przyłączył się do złożonych 

życzeń.  

5.4 powołania Skarbnika Powiatu Nowodworskiego. – przedstawia Pan Jacek Gross, Starosta 

Nowodworski – DODATKOWY PROJEKT UCHWAŁY (załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie 

projektu uchwały. 

 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski omówił projekt uchwały, przedstawiając kandydaturę Pani 

Barbary Kamińskiej na stanowisko Skarbnika Powiatu. 

 

Pani Barbara Kamińska, zaprezentowała się, dodając kilka słów o sobie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13 za, 1 nieobecny – Pan Z. Bojkowski (1 wstrzymał się – Pan H. Ząbek) 

Uchwała została podjęta.  

6.  Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu między sesjami. (zał. do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi.  

 

Pan Henryk Ząbek, Radny, zapytał czy na spotkaniu Starosty online w dniu 22 marca br. w zakresie 

funkcjonowania mostów zwodzonych w 2021, zorganizowanym przez Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie RZGW w Gdańsku, poruszona została sprawa mostu w Rybinie? Radny dodał, 

iż Most na Wiśle Królewieckiej nie otwiera się, a most na Szkarpawie prawdopodobnie za chwilę nie 

będzie się otwierał. Dodatkowo z informacji, które Radny uzyskał, na moście w Drewnicy był również 

podobny problem, latem ubiegłego roku. 

 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski odpowiedział, iż spotkanie miało na celu ustalenie 

harmonogramu otwierania mostów powiatowych, jak również gminnych. W powyższym spotkaniu brał 

także udział przedstawiciel Zarządu Dróg Wojewódzkich. Starosta dodał, iż poruszona została sprawa 

drugiego mostu (niebieskiego), który faktycznie się nie otwiera. Jednocześnie dodał, iż niedawno 

opracowana została dokumentacja projektowa. Natomiast w zakresie mostu (żółtego) nie było żadnej 

informacji wskazującej na to, że most nie otwiera się, bądź, że jest w jakiś sposób  to zagrożone. 

 

Pan Henryk Ząbek, Radny, dodał, iż takie informacje uzyskał. Jednocześnie doprecyzował, iż „most 

niebieski” znajduje się na Wiśle Królewieckiej, natomiast „most żółty” na Szkarpawie. 
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Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski dodał, iż można sygnalizować problem, jednak Zarząd 

Dróg Wojewódzkich jest świadomy sytuacji, iż uszkodzenie mostu nastąpiło w wyniku zwiększonego 

ruchu ciężkich pojazdów ciężarowych związanych z realizacją przekopu Mierzei. Jednocześnie 

przypomniał, iż 502 jest drogą wojewódzką, a 2323 jest drogą powiatową, której stan się pogarsza, 

jednak do momentu zakończenia budowy przekopu i rozpoczęcia przebudowy drogi powiatowej, 

utrzymanie przejezdności można na chwilę obecną zapewnić tylko poprzez bieżące utrzymanie. 

Natomiast w zakresie drogi 502, możliwości powiatu są ograniczone.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski odniósł się do spotkania online w ramach 

tworzenia Lokalnego Partnerstwa ds. Wód, czyli sieci efektywnej współpracy pomiędzy wszystkimi 

kluczowymi partnerami na rzecz zarządzania zasobami wody w rolnictwie i na obszarach wiejskich w 

powiecie nowodworskim, zorganizowanym przez PODR w Lubaniu. Przewodniczący zapytał, czy 

doszło do konkretnych ustaleń? 

 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odpowiedział, iż na chwilę obecną jest to etap 

kształtowania idei oraz sposobu funkcjonowania. Jednocześnie dodał, iż było to spotkanie 

konsultacyjne w zakresie nawiązania formy współpracy, natomiast daleko jest jeszcze do konkretnych 

działań, również i tych finansowych. Starosta podkreślił, iż zasadą Lokalnego Partnerstwa ds. Wód 

jest lepsze dysponowanie zasobami wodnymi.  

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny odniósł się do spotkania z Wodami Polskimi, w którym również 

wziął udział. Radny dodał, iż było to już drugie spotkanie. Pierwsze zorganizowane zostało z Wodami 

Polskimi i odbyło się w starostwie  ubiegłego roku, natomiast obecnie odbyło się online na zasadzie 

wzięcia udziału poprzez uprzednie zgłoszenie. Radny jest zdania, iż w momencie tworzenia 

Państwowego Gospodarstwa Rolnego wskazywano na tworzenia jego struktur, a następnie budżetu, 

co nie do końca wyszło. Jednocześnie wskazał przykładowo na zadanie łatania dziur po bobrach, 

które kierowane jest z Warszawy, a na to nie możemy pozwolić. Radny odniósł się również do 

spotkania, stwierdzając, iż czynione są starania poszukiwania sponsorów na zasadzie włączania się 

instytucji i samorządów, jak również organizacji rolniczych w finansowanie budżetu Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego. Radny oczekuje tego, co mówiono na początku, jednak na chwilę obecną 

nie widzi efektów. Jednocześnie dodał, iż w roku bieżącym po raz pierwszy okoszono wały 

przeciwpowodziowe i kanały podstawowe, jednak w dalszym ciągu jest tak, że zabezpieczane są 

zadania, które kiedyś wykonywane były bardzo dobrze. Ponadto wskazał, iż na chwilę obecną nie 

widać perspektyw, a mieszkając na Żuławach musimy zwracać na to uwagę. 

 

Informacja została przyjęta. 

7. Odczytanie przez Przewodniczącego Rady Powiatu interpelacji i zapytań Radnych złożonych  

między sesjami. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady, poinformował, iż nie złożono żadnych interpelacji i 

zapytań między sesjami. 
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8. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady poprosił Radnych o składanie wniosków i 

oświadczeń.  

Następnie poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady Powiatu: 

- Pismo Zastępcy Dyrektora Biura Ministra, Pana Grzegorza Gmyrek przekazujące Apel Rady Powiatu 

w Nowym Dworze Gdańskim z dnia 24 marca 2021 r. w sprawie sprawiedliwego i transparentnego 

podziału funduszy europejskich na lata 2021-2027,  wg kompetencji do Dyrektora Biura Ministra, 

Ministerstwa Funduszy i Polityki Regionalnej, Pani Anety Rożek. 

- Pismo (email) Posła IX kadencji Pana Piotra Adamowicz dotyczące przesłanego apelu Rady Powiatu 

w Nowym Dworze Gdańskim z dnia 24 marca 2021 r. w sprawie sprawiedliwego i transparentnego 

podziału funduszy europejskich na lata 2021-2027. 

Dodatkowo Przewodniczący Rady odczytał Pismo Sekretarza Stanu w Ministerstwie Funduszy i 

Polityki Regionalnej, Pana Waldemara Buda skierowane do Przewodniczącego Sejmiku Województwa 

Pomorskiego oraz do wiadomości Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim w sprawie podziału 

alokacji polityki spójności 2021-2027 w Polsce. Jednocześnie dodał, iż powyższe w żaden sposób nie 

satysfakcjonuje, ale ma nadzieję, iż wystosowane apele przyniosą jakieś efekty. 

Pan Henryk Kuczma, Radny odniósł się do punktu 4 dzisiejszego porządku obrad sesji wskazując, iż 

nie zgadza się z tym, że wyczytani chłopcy otrzymali nagrodę 500 zł tylko za udział, gdyż chłopcy 

zdobyli Mistrzostwo Polski, co jest dużym osiągnięciem. Drużyna Hemako Sztutowo otrzymała po raz 

dziewiąty tytuł Mistrza Polski. Radny przedstawił powyższe w woli sprostowania.  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, iż żałuje, że w takich 

okolicznościach odbyło się przedstawienie laureatów, jednak w związku z sytuacją w kraju była to 

jedyna możliwość. Natomiast w kwestii wysokości przyznanej nagrody, nie jest w stanie się odnieść, 

gdyż jest to kompetencja Zarządu Powiatu. Przewodniczący dodał, iż ważnym jest docenienie 

sukcesu chłopaków, dziękując im za reprezentowanie Powiatu Nowodworskiego.  

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odniósł się również do powyższego, wskazując, iż 

podziękowania i wręczenie nagród nie mogły odbyć się tak, jak było to dotychczas w uroczystej 

atmosferze. Starosta ma jednak nadzieję, że w następnym roku będzie inaczej i powrócimy do 

tradycyjnej uroczystej formy wręczenia nagród. Ponadto odniósł się w kwestii kwoty nagrody, 

informując, iż nie zawsze są możliwości finansowe, co związane jest z ograniczeniami budżetowymi.  

Pan Henryk Kuczma, Radny, wskazał, iż w punkcie 4 porządku obrad sesji jest zapis dotyczący 

wyróżnienia osób za udział w zawodach. Radny stwierdził, iż za udział nie przyznaje się nagród, tylko 

za rezultat, a w przypadku Hemako Sztutowo rezultatem było osiągnięcie Mistrzostwa Polski. 

Radnemu zależało na sprostowaniu powyższego,  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, iż zdaje sobie sprawę z 

niepełnej informacji, która została przez Radnego sprostowana, jednak do Rady Powiatu złożony 

został dokument w takiej formie, w jakiej został odczytany.    
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9. Zakończenie obrad Sesji. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Rady Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim. 

                                                                                                                                                                               

 Protokołowała: R. Kamińska                                                       

Przewodniczący Rady 

                                                                                                                  (-) 

                                                                                                                      Robert Ciżmowski 

 

 

 

 

 


